
    
Peismøte i Internasjonalkomite 

Referat 

 

Møtedato 23.08.2018 

Sted Hjemme hos Hans Martin 

      
Tilstede: 
Kristin Sunde Eriksen 

Hege Wahl 

Anne-Brit Greff 

Olav Aas 

Siv Abrahamsen 

Hans Martin Bærefjell 

 

Fravær: 
Karsten Røssland 

Giedre Agurkyte 

Steinar Holme 

Kåre Bjelland 

 

 

 
 

STOKKE 
ROTARYKLUBB 

  
Komiteen møttes hjemme hos undertegnede 

 

Saksliste 

Oppgaver fra presidenten 

• GSE Light er planlagt til helgen rundt 17. mai 2019. Hva er status? 

o Status i tabellen nedenfor 

• Status Stokke Rotaryklubb: 

o Hva er vi gode på? 

▪ Gode programmer stort sett. 

▪ Gode på rekruttering av nye medlemmer 

▪ Ganske gode på sosiale sammenkomster. 

o Hva kan vi gjøre som styrker miljøet i klubben? 

▪ Benytte de sosialemøte bedre. Sitte og snakke rundt bordene i stedet for 

opp på talestolen (eks dele ferieminner) 

▪ Dugnadene er fine for å bli kjent 

o Hvordan møter vi nye medlemmer? 

▪ Litt terskel å komme inn i miljøet 

▪ Kunne hatt noen sosiale sammenkomster for kun medlemmer (ikke 

ledsagere) 

o Har vi for høy terskel når vi vurderer aktuelle medlemskandidater? 

▪ Komiteen opplever ikke det. 

o Vi må rekruttere nye medlemmer. Komiteen bes komme med gode innspill på 

hvordan vi kan gjøre dette. 

▪ Ansvaret gis til Medlemskomiteen. 

▪ Arrangere informasjonsmøte sammen med Sandefjordsklubbene 

▪ Komiteen mener at rekrutteringsbehovet ikke er kritisk 



▪ Alle må komme opp med forslag til kandidater 

▪  

• TV-aksjonen - mindre alene sammen. Sandefjord soroptimistklubb trenger sjåfører til 

TV-aksjonen 21. oktober. Noen i komiteen som kan stille? 

o Ingen i komiteen hadde anledning 

 

Vi gikk gjennom oppgavene fra presidenten (se ovenfor).  

I tillegg gikk vi gjennom komiteens ansvarsområder og status på disse. (se nedenfor) 

 

 



 

 

Ansvar og oppgaver gjennom året 

Område Status Oppgaver Ansvar 

Utvekslingsstudent 

 

Hovedansvarlige: 

Kristin, Tore og Hans 

Martin 

03.05: 

Vi har fått tildelt student: Keegan Bird 

Vi planlegger en velkomstkomite på Torp 

De to første ukene skal han bo hos Kristin. Deretter skal 

han en uke på språkkurs og en uke samling. 

Etter dette flytter han til Guro og Lars. Han flytter så til 

Lill og Hans Martin ved nyttårstider (endelige datoer må 

avklares). 

Det skal være et møte tidlig juni med vertsfamilier, CYEO, 

DYEO. 

Vi vil informere hyppig på møter fremover. 

Det vil bli satt opp en oversikt over hvem som har ansvar de 

forskjellige ukene  

Sende ut oversikt over uker med hvem som har 

ansvar for å aktivisere Keegan 

 

23.08: Utgår 

Kristin 

Endelig avklaring med fag på skolen (Re) 

23.08: Utgår 

Kristin 

Gjennomføre møte med vertsfamilier sammen 

med DYEO 

23.08: Utgår 

Kristin 

Lage en presentasjon av Keegan for klubben. 

23.08: Utgår 

Kristin/Hans 

Martin 

Sørge for at vertsfamiliene har politiattester 

og andre papir i orden. 

23.08: utgår  

Kristin 

Lage en mal for å informere på hvert møte hva 

Keegens uke består av 

23.08: utgår 

Hans Martin 

23.08: 

Siden sist så har studenten som var tenkt inn til vår klubb 

trukket seg. Når han trakk seg resulterte det i at det ble 

vanskelig å få på plass klubb og vertsfamilier i USA for vår 

utgående student. 

 

Dette aktualiserer igjen diskusjonen om 

utvekslingsopplegget til Rotary er noe vi kan og bør 

reklamere med. 

Vi er enige om at det er vanskelig å 

«reklamere» for utvekslingstilbudet i Rotary 

med de problemene vi har opplevd de senere 

årene. Vi mener dette må løftes høyere opp i 

Roatyrsystemet slik at det tas tak i. 

 

Kristin lager en oversikt over de problemene vi 

har opplevd og sender denne over til Hans 

Martin. 

Hans Martin sender en e-post til presidenten 

med en oppfordring om å løfte dette videre opp 

Kristin/Hans 

Martin 



i disktriktet 

23.08: 

Kristin har mottatt en forespærsel fra Tone Kolbenstvedt 

om det er aktuelt for Stokke rotary å ta imot en 

innkommende student fra Australia januar 2019-desember 

2019. Som en kompensasjon vil Stokke rotary da ha en plass 

for en utgående student. 

Vi diskuterte det i komiteen og ble enige om at 

det ikke var noe vi skulle ta på oss. Ref 

diskusjonen i saken tidligere. 

Komiteen mener at neste gang vi skal ta i mot 

en student så skal vi være like klare som vi var 

for å ta imot årets. I tillegg må de problemene 

vi har opplevd diskuteres i distriktet slik at vi 

føler vi blir tatt på alvor. 

Kristin informerer presidenten. 

Kristin 

RYLA Det er satt av midler i budsjettet til å sende en 

representant på RYLA. Slik vi tolker innspillet fra 

presidenten så er det ønskelig å sende mer enn en. 

Ta tak i dette etter sommeren og informere på 

et Rotarymøte 

Hans Martin 

Ryla kandidaten i 2018 har ikke vært og 

presentert sitt opphold. Minne 

programkomiteen og presidenten på dette 

Hans Martin 

Summercamp 

 

Hovedansvarlig: 

Anne-Brit 

Selve arrangementet er ikke før i Rotaryåret 2019/20, men 

planleggingen må gjøres i kommende Rotaryår. 

 

Tore har sagt seg villig til å være kontaktperson i vår klubb. 

 

23.08: 

Tore har trukket seg så vi må ha en annen som kan holde i 

planleggingen fra vår klubb 

 

Kristiansand og Notodden har tatt kontakt  

Kontakte Kristiansand (ansvarlig klubb) for å få 

kontaktperson. 

 

Kristiansand: 

Arne Burli 

905 02 890 

arnbul@online.no 

 

Notodden: 

Einar Kallager 

906 82 700 

ein-kall@online.no 

ein_kall@icloud.com 

 

 

 

Hans Martin 

Søke om støtte fra distriktet – sjekke med Hans Martin 

mailto:arnbul@online.no
mailto:ein-kall@online.no
mailto:ein_kall@icloud.com


styret 

 

23.08: 

Tore har valgt å slutte i Rotary. Vi trenger derfor å finne 

en ny person som kan holde i arbeidet med Summercamp 

Anne-Brit meldte seg til tjeneste. 

Hans Martin informerer Kristiansand og 

Ulefoss om ny kontaktperson 

Hans Martin 

GSE Light 

 

Hovedansvarlige: 

Hege og Siv 

Planleggingen er godt i gang. 

Har vært noe stille en periode da Siv har vært skadet. 

Vi vil dra noen erfaringer fra det Signe fortale i 

foredraget sitt fra Hjo. 

 

23.08: 

Forslag til program foreligger. Et kostnadsoverslag må 

utarbeides. Det er ikke satt av nok midler i budsjettet. Hva 

gjør vi? 

Det gjenstår å spikre det endelige opplegget. 

 

Når tema og innhold for samlingen er vedtatt – 

sende invitasjon til Hjo og Han.  

Hege og Siv 

23.08: 

Siv setter opp et kostnadsoverslag for 

samlingen og sender det til Hans Martin 

sammen med oppdatert forslag til program for 

samlingen. 

Hans Martin videresender til styret for 

«godkjenning» 

Siv/Hans Martin 

23.08: 

Kristin sjekker med Nestor pris for 

overnatting. 

Kristin 

3-klubb treff 

 

Hovedansvarlig: 

Må finnes 

Tore har undersøkt mulige datoer med Nestor. (23.-25. aug 

og 30. aug – 1. sept). Venter på svar. 

 

Opplegget for samlingen må være klart i god tid før 

sommeren 2019. 

Purre opp Nestor 

 

 

Tore 

Gjøre en avsjekk med President og Thomas 

(utenriksminister) om hvordan vi skal 

organisere arbeidet med å ta frem et opplegg 

for samlingen. 

 

Hans Martin 

23.08 

Hans Martin tar en avklaring med Thomas 

(utenriksminister) hvordan vi skal sette 

sammen en komite for arbeidet 

Hans Martin 

World Affair Avventer noe med dette Informere om tilbudet på et Rotarymøte  



seminar  

Erfaring viser at kandidater finnes i kretsen rundt 

Rotarymedlemmer.  

23.08: Avventer 

Georgia stipend Avventer noe med dette 

 

Erfaring viser at kandidater finnes i kretsen rundt 

Rotarymedlemmer. 

Informere om tilbudet på et Rotarymøte 

23.08: Avventer 

 

 

 

 

Bærefjell, 27. august 2018. 

 

Hans Martin Bærefjell 

Referent 


